
ENTREVISTA (TIE) 
Vou efectuar esta  entrevistas  a meu pai/avó sobre  á súa 

vida laboral 

 

1.Por que te decidiches por este traballo? Por que non 
tiña outro, e é o que sabía facer. 

2. Tiveches algunha axuda da administración, tipo 

subveción?  Antonio: Non. 
3. Que tipo de forma xurídica tiña a vosa empresa? 

Antonio: SC. (SOCIEDAD  CIVIL) 
4. Pedichedes préstamos ou acudíchedes a outro tipo de 

fonte de financiación ?  Antonio:Non.Acudín ás 3Fs 

(friends, fools and family). 
5.Como foron os comezos? Antonio:Foron bos , pero 

puideron ser mellores. 

6.Sempre quixeches ser empresario? Antonio:Si. 

7.Cambiou moito o sector desde que empezaches?En que 

aspectos? Antonio:si, cambiou para peor.En todo, na 

subida do IVA,na escasez de traballo e na crise en que 

se encontrou o pais. 

8.Quenes eran os vosos principais clientes?  Antonio: polos 

arrededores. 

9.Cales eran os principais provedores?  Antonio:almacéns 

cercanos.  

10. Tuvestes algún problema con algún impago? Como o 

solucionáchedes ? Antonio: non. 

11. Que é o que máis e o que menos che gustaba do teu 

traballo?  Antonio: o que máis:  a temporada de verano  

O que menos:  a temporada de inverno, polas condicións 

climáticas. 

12. Tes estudos relacionados co teu traballo? Antonio: 

non, pero teño  cursos de riscos laborais,prevención de 

accidentes .... 

13. Que ventaxas ten ser autónomo? Antonio: Que es o 

teu propio xefe. 

 



14. Que trámites tes que facer? Antonio: legalizala, 

darte de alta da seguridade social,darte de alta en 

autónomos , e dar de alta a empresa. 

15. Cal era a vosa principal competencia? Antonio: As 

grandes empresas.A crise en que se encontrou o país  

16. A crise afectou moito á empresa? Antonio:Si,por que 

a xente tiña medo a obrar 

17. Subcontratáchedes a algunha empresa para algún tipo 

de traballo? Antonio: si.  

18. Cantos traballadores érades na empresa? Antonio: 

2+1. 

19. Como era o voso logotipo?”esquema”. Antonio: 

Construcciones Alfonso y otro. Todo xestionado por unha 

xestoría  

20. Cales eran os vosos principais  problemas na empresa? 

Antonio: A  falta de axudas Pola administración 

21. Como ves o futuro do voso sector? Por qué? Antonio: 
Malo por que ten poucas obras e moita competencia. 

22. Con que provedores principalmente traballábades ? 

Antonio: cos da zona. 
23. Volverías a traballar do mesmo, ca mesma 

xente?Antonio: si.  

24. Cando te xubilaches? Antonio: No ano 2015 

25. Que consello de darías a alguén que está empezando? 

Antonio: Que non tire a toalla que non e fácil pero tamén hai 

momentos bos. 


